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1. Obecni:   

1.  Grażyna Strączek – przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej 
2.   Marcin Musiał - radny
3.   Jolanta Moćko - radna
4.   Wiesław Konderak - radny
5.   Andrzej Światek – radny 

2. Nieobecni :   

1.  Ireneusz Gawroński – Zastępca przewodniczącego Komisji Finansowo – Budżetowej 
2.  Władysław Oczkowicz – radny 

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:   

1. Andrzej Grolik – Prezes Stowarzyszenia  „Górnik-Piaski” 
2. Dariusz Pietrzykowski –V-ce Prezes Stowarzyszenia  „Górnik-Piaski”
3. Renata Hilarowicz – Prezes Stowarzyszenia CKS - Czeladź 
4. Andrzej Mentel 
5. Anna Ślagórska – zastępca Burmistrza Miasta 
6. Agnieszka Pilarek – Słabikowska – Kierownik wydziału Polityki Społecznej i 

Edukacji 
7. Michał Słomka – Zastępca kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji 
8. Zofia Bazańska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

4. Temat posiedzenia Komisji :   
 
Wydatkowanie środków finansowych z dotacji celowych na działalność statutową przez 
Stowarzyszenie „Górnik – Piaski” i CKS – Czeladź . 
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2009r. 
Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
Sprawy bieżące. 

5. Posiedzenie komisji:   

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej   –   
wita wszystkich, w szczególności zaproszonych gości Prezesów ze stowarzyszeń  
CKS –u  i  Górnik  – Piaski.  Wita   Andrzeja  Mentla  ,  który jest  zaangażowany w 
sprawy sportu . Mamy kworum , więc możemy zaczynać. 
Porządek komisji jest następujący : 
Wydatkowanie  środków finansowych  z  dotacji  celowych  na  działalność  statutową 
przez Stowarzyszenie „Górnik – Piaski” i CKS – Czeladź . 
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2009r.
Państwo otrzymali to sprawozdanie .  
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Cieszę się ze w sekcjach sportowych uczestniczy tak wiele młodych osób.  Proszę 
zatem  o wprowadzenie Panią Renatę Hilarowicz i wspomagającego Pana Andrzeja 
Mentla o  kilka słów  ile jest sekcji  ilu uczestników i jak to wygląda. 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS – Czeladź   – klub działa
już od 2003r.  Mamy 5 sekcji :   piłkę siatkową , koszykówkę , piłkę nożną,  tenis 
stołowy,  lekką atletykę . Staramy się wprowadzać to od najmłodszych lat  klasy II –
III  szkoły podstawowej przy współpracy ze szkolnym związkiem sportowym . Tam są 
początki  zajęć  specjalistycznych   W  piłce  nożnej  mamy  grupy  naborowe. 
Prowadzimy  zajęcia  z  tenisa  i  te  uzdolnione  dzieciaki  kierujemy,  na  zajęcia 
prowadzone przez trenerów. Jako klub organizujemy przy współpracy z MOSiR –em 
i szkolnym związkiem liczne turnieje . Angażujemy się w  Mistrzostwa w narciarstwie 
Alpejskim. Organizujemy  turnieje z koszykówki dla klas młodszych, które nie biorą 
udziału w rozgrywkach  np. tzw. Festiwal Siatkówki. Organizujemy również Turnieje 
o Puchar Burmistrza dla klas III i VI w siatkówce i koszykówce dla chłopców. 

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej   – 
       W sumie jest 390 dzieciaków. 
  

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS   – tak jest mniej 
więcej   tyle  dzieciaków.  Mamy  5  drużyn  rozgrywkowych  z  koszykówki  4  ,  z 
siatkówki 4,  z piłki nożnej 1 i z lekkiej 1 drużynę. Zajęcia są prowadzone w klasach 
sportowych w ramach zajęć lekcyjnych , a pozostałe popołudniu .  

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej   – 
       widzę , że dzieci również jeżdżą na obozy sportowe. 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS   –  organizujemy obozy 
sportowe letnie dla młodzieży trenującej , a klasy sportowe wyjeżdżają na obozy 
cykliczne  raz  do  roku  do  Brennej  Uczniowie  klas  sportowych  reprezentowali 
szkołę  podstawowa  Nr  2  i   zdobyli  I  miejsce  w  rywalizacji  międzyszkolnej 
województwa  śląskiego  o  Puchar  Kuratora.  To  bardzo  duży  sukces  naszej 
młodzieży. 

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej     –  to 
wielki  sukces  pierwszy raz  w województwie.  Zdaje  jednak  egzamin  to  iż  jest 
więcej zajęć sportowych i dzieci  mają możliwość uczestniczenia w wielu sekcjach 
sportowych.  Serdecznie  gratuluję  osiągnięć  i  sukcesów.  Liczba  dzieciaków  z 
predyspozycjami  jest  zadawalająca.  Czy  ktoś  z  Państwa  radnych  ma  jakieś 
pytania. 
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• Andrzej Mentel – radny –   chciałbym prosić o przedstawienie przez Panią Prezes 
jak  prezentujemy  się  w  szkoleniu  dzieci  i  młodzieży   na  poziomie  śląska  w 
drużynach młodzieżowych , które grają i jakie miejsca zajmują. 

• Pani  Renata  Hilarowicz  –  Prezes  stowarzyszenia  CKS  –  Czeladź   –  jeżeli 
chodzi o koszykówkę to drużyna Pana Mentla klasa VI zajmuje I miejsce w swojej 
grupie,  klasa  I  –  Młodzicy  starsi  w  tabeli  stoją  również  wysoko,  siatkarki  w 
swoich rozgrywkach zajęły w  półfinałach zajęły 4 miejsce To ogromny sukces dla 
nas  bo  siatkówka działa   u  nas  dopiero  od  5  lat.  Bierzemy również  udział  w 
siatkówce  plażowej  tam też  dziewczyny  zdobyły  Mistrzostwo województwa,  a 
maluchy  Mistrzostwo śląska. Piłka nożna juniorzy są na I Miejscu w  podokręgu 
Sosnowieckim  .  Sukces  maja  dziewczyny  dostały  tzw.:  dziką  kartę  i  zostały 
zaproszone  na Mistrzostwa Polski i zajęliśmy 5 miejsce. 

• Andrzej Mentel – radny   -    mam również w Klubie osoby , które są w kadrach 
śląska . To ważne  , że potrafimy w klubie tak wyszkolić ,żeby dzieciaki znalazły 
się w kadrze śląska. 

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej   – nie 
dziwię się , ze są takie osiągnięcia jak mamy tak dobrą kadrę wykształconą i z 
wszelkimi  uprawnieniami  .  Dlatego  dzieciaki  maja  takie  osiągnięcia.  Życzę 
dalszych sukcesów. 

• Andrzej Świątek – radny –   mam pytanie jakie są koszty wynagradzania trenerów 
ilu jest tych trenerów. 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes  stowarzyszenia CKS – Czeladź   –   trener 
który prowadzi drużynę jeździ na mecze po całym województwie śląskim 1 raz w 
tygodniu  zarabia  260  zł  miesięcznie  brutto,  trener  który  prowadzi  3  jednostki 
treningowe 3 x po 1,5 godz.  600 zł  miesięcznie,  trener  który miał  3  jednostki 
treningowe i 1 mecz miał 820 zł Trener koordynator  za 1 drużynę rozgrywkową 
ma 100 zł  .  Oprócz trenera muszą  być  dodatkowe osoby .Do obsługi  zegara  , 
pisania protokołów. 

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej –   proszę 
w moim imieniu podziękować i pogratulować trenerom , że pracują za takie marne 
wynagrodzenie, a mają takie wysokie  osiągnięcia. 

• Andrzej Świątek – radny  -    chciałbym spytać jaki jest stan koszykówki . Taki 
problem przedstawił nam Pan Kita. 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS – Czeladź   –  rozumie o 
co  Pan  pyta   i  odpowiem  Panu,  że  pan  Kita  był  na  spotkaniu  i  został 
usatysfakcjonowany  odpowiedzią  bo  był  na  spotkaniu  byli  również  zawodnicy 
zainteresowani  graniem  u  nas  w  III  Lidze.  Było  ich  niestety  tylko  5  .  Więc 
zdecydowaliśmy, ze odwołujemy III Ligę. 
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• Andrzej Świątek – radny -   Czy wracamy do III ligi po wakacjach . 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS – Czeladź  -   mamy się 
nad tym zastanowić  , bo może uda nam się zebrać kilku młodszych chłopaków. W 
tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć Panu na to pytanie. 

• Andrzej  Świątek – radny  -    proszę mi powiedzieć bo jako miasto wydaliśmy 
dużo pieniążków na urządzenia techniczne , zegary , tablice i dzisiaj powinniśmy 
to kontynuować. 

• Pani Renata Hilarowicz – Prezes stowarzyszenia CKS – Czeladź  -   jeśli chodzi 
o wykorzystywanie tych urządzeń to my z nich korzystamy, bo nie może się odbyć 
mecz np. bez zegara.  Wszystko jest w dobrym stanie technicznym. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej   -   
dziękuję bardzo Pani Prezes . 

• Zofia Bazańska –   w jakim stopniu jest wykorzystywany  basen na Piaskach . 

• Pani Burmistrz Anna Ślagórska –   basen nie jest klubowy tylko szkoły , jest to 
basen  niewymiarowy Teraz  nie  działa  bo  był  remont.  Nie  może  być  basenem 
ogólnie dostępnym ze względu na wymogi sanepidu. Chcemy basen włączyć w 
działania , które organizuje gmina tj. Akcja zima. 

• Zofia Bazańska-   czy w planach przewidujecie jeszcze jakieś dodatkowe sekcje, i 
co z sekcją zapasów. 

• Pani  Renata  Hilarowicz  –  Prezes  stowarzyszenia  CKS  –  Czeladź   -  -    tak 
zgłosili   się  do  nas   zapaleńcy  ,którzy   chcieliby   pod  naszym  sztandarem , 
utworzyć sekcje piłki halowej, ale my się jeszcze zastanawiamy bo nie chcemy się 
rozdrabniać . Jeśli chodzi o zapasy to czekamy na informacje od Pana Sikory . 

• Pani  Burmistrz  –  Anna  Ślagórska   –  z  tego  co  wiemy  to  Pan  Sikora  dał 
ogłoszenie , ze poszukujemy trenera  zapasów i na razie  nikt się nie zgłosił. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej    -   
dziękuję i przechodzimy do drugiego stowarzyszenia Górnik- Piaski . Z tego co się 
orientuję to Górnik – Piaski ma duże osiągnięcia. 

• Dariusz Pietrzykowski –    od 2005r. jestesmy organizacją pożytku publicznego. 
Zajmujemy się  tylko piłką nożną. Mamy dwie grupy. Juniorzy w zeszłym roku 
zajęli I miejsce w podokręgu sosnowieckim .  Dzisiaj to jest V Liga. Dysponujemy 
tylko stadionem i szkołami w okresie zimowym. Zawodników zrzeszonych mamy 
ok. 120 osób, drużyn 4 . 
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• Zofia Bazańska- -    jak się układa Państwu współpraca z MOSiR –em ? 

• Dariusz  Pietrzykowski  –  V-ce  Prezes  Stowarzyszenia  Górnik-Piaski  –   
współpraca  jak  najbardziej  pozytywnia  .  MOSiR  zabezpiecza  nas  w   ciepło  , 
wodę , zegar.

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej  -   jak to 
jest z zawodnikami z kupowaniem zawodników ?

• Andrzej  Grolik  –Prezes  Stowarzyszenia  Górnik  –  Piaski   –  zdobywanie 
zawodników odbywa się na zasadzie 10 piłek lub przejścia z klubu do klubu na 
zasadzie porozumienia my nie blokujemy i nie stwarzamy problemów. 

• Andrzej Świątek – radny  -   z tego co się orientuje to Państwo gracie w tej samej 
klasie co MCKS i czy nie lepiej byłoby połączyć kluby , może wtedy udałoby się 
przeskoczyć klasę wyżej , jeśli wybrałoby się najlepszych zawodników z dwóch 
klubów. 

• Andrzej  Grolik  –Prezes  Stowarzyszenia  Górnik  –  Piaski   -    uważam,  że 
funkcjonowanie dwóch klubów to wielka mobilizacja dla piłkarzy , ta rywalizacja 
jest zdrowa . 

• Zofia Bazańska—radna –   proszę powiedzieć czy w klubie są wychowankowie z 
zewnątrz  czy  bazujemy  na  naszych  wychowankach.  I  ile  macie  trenerów. 
Chciałabym zapytać jeszcze o obozy sportowe.

• Dariusz Pietrzykowski – V-ce Prezes Stowarzyszenia Górnik-Piaski –   głównie 
bazujemy na naszych wychowankach. Mamy 4 trenerów, każdy I  klasa trenerska. 
W zeszłym roku  obozy sportowy był organizowany  w Zawoi i uczestniczyło  w 
nim  30 zawodników seniorzy i juniorzy. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej    -   
zapotrzebowanie na środki złożyliście Państwo. 

• Pani  Burmistrz  Anna  Ślagórska   -    na  grupy  młodzieżowe  konkurs  jest  już 
rozstrzygnięty ,  natomiast  uchwała dopiero została  podjęta i będzie konkurs po 
ogłoszeniu. 

• Andrzej Świątek – radny  -   chciałem spytać , czy radny Gawroński złożył jakieś 
uwagi do materiałów .

• Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej     Miał 
być, ale z powodów zdrowotnych nie może . Pan Gawroński powiedział , ze jeśli 
będzie chciał jeszcze jakieś materiały to sam o nie poprosi. 
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• Pani Burmistrz Anna Ślagórska    Pani kierownik Polityki Społecznej i Edukacji 
potwierdza, ze rozmawiała z Panem Radnym Gawrońskim i nie miał on żadnych 
uwag do materiałów. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej    -   
dziękuje wszystkim za przybycie i życzę dalszych sukcesów. 

• Andrzej Grolik –Prezes Stowarzyszenia Górnik – Piaski  -   dziękuję w imieniu 
wszystkich za  środki finansowe  na rozwój młodzieży i dalsze funkcjonowanie. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej   -   
dostaliśmy materiały na sesje przegłosujemy plan pracy rady. 

• Pani Burmistrz Anna Ślagórska  -   my mamy uwagi co do funkcjonowania tego 
planu .  Wprowadzone są tematy,  które  w komisji  edukacji,  kultury i  sportu są 
tematami roboczymi.  W czerwcu jest wpisany objazd po placówkach natomiast 
całość oświaty omawiamy w październiku. My będziemy wnioskować , żeby ten 
temat z czerwca usunąć , gdyż nie będzie materiałów do dyskusji.  Jeśli  byłaby 
potrzeba to ten temat możemy przenieś na wrzesień. 

• Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo-  Budżetowej   -   
jestem  za  skreśleniem  jeszcze  z  września  –  tematu   dnia  edukacji.  Dziękuje 
wszystkim na tym zamykam posiedzenie komisji . 

 Zamykam posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Komisji 
Finansowo – Budżetowej 

mgr Grażyna Strączek 

 
W załączeniu : 
1. Lista obecności 
2. Nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji 

Protokołowała

            Joanna Kwarciana
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